
Inledande kommentarer och rättelser till minnesanteckningar från möte
med Arbetsgruppen för Tollingjaktprov 17 november 2001 på Nova Park

Hotell

Så kom då anteckningarna som Elisabet Sahlin förde under mötet.
Jag förde också anteckningar. Mina skiljer ganska väsentligt sig från Elisabet Sahlins på två
ställen:

7:e stycket på andra sidan i utskicket:
” Även om Tollarklubbens representanter……officiella tollingjaktprov enbart” Här har jag en
sats till:
 Det är dock bara SSRK HS som kan besluta om detta efter remiss till  ert klubbmöte.

I nästa stycke om provens klasser har jag antecknat att
 en UKL skall inrättas där man under unghundstiden har rätt till obegränsat antal starter.

Vingåker 2001-12-18

Ingrid Larsson

Jag har precis som Ingrid Larsson några synpunkter på protokollet från ovanstående möte.

1. Även jag har i mina noteringar från mötet anteckningar om en UKL.

2. På andra sidan sjunde stycket står "blir slutsatsen under mötet ändå att man för rasens bästa
bör satsa på officiella tollingjaktprov enbart". Jag anser inte att mötet drog någon sådan
slutsats, däremot framfördes den åsikten från SSRK's representanter. Jag reserverar mig mot
denna text i protokollet och anser inte att den är riktig.

3. En sak som vi alla däremot var överens om är att vi idag inte vet vad det är som gör att
tolling fungerar. Vi kan alltså inte sätta fingret på detta "unika hos rasen".
Hälsningar

 Aji Franzén
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